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contactpersoon: Tim De Brabander, coördinator JOS vzw, 03 778 35 12, tim.debrabander@sint-niklaas.be  
 
Plaats  datum 
JC Den Eglantier    22-09-2022, 19u30 
 
Aanwezig 
namens het stadsbestuur: Bart De Bruyne (voorzitter); 
namens de ideologische en filosofische strekkingen: Aster Baeck, Jan Oste, Delphine Croons; 
namens het jeugdwerk en de jeugdraad: Naijm Kaldoun, Aaron Goos, Tom Piessens; 
hoofddeskundige jeugd: Tim De Brabander; 
team JOS: Phaedra Van Driessche (verslag). 
 
Verontschuldigd  
namens de ideologische en filosofische strekkingen: Jonas De Cauwer (volmacht Aster Baeck), Femke Pieters;  
namens het jeugdwerk en de jeugdraad: Gertie Thielman, Pieter-Jan Volkaert, Arne Meul (volmacht Aaron Goos). 
 
Afwezig  
namens de ideologische en filosofische strekkingen: Vince Van Nuffel, Lou Vinck, Tchantra Van De Walle, Maxime 
Callaert. 
 
 
1. Welkom   
2. Goedkeuring verslag vorige vergadering 07-06-2022 
3. Ondersteuning aan OJC Kompas: bespreking 
4. Start opmaak budget 2023 
5. Personeelsopvolging  
6. Extralegale voordelen voor medewerkers 
7. Zomerevaluatie 
8. Varia  
  
 

1. Welkom 
2. Goedkeuring verslag vorige vergadering: 07-06-2022 

Tim bezorgde het verslag van de laatste vergadering. Er kwamen enkele opmerkingen 
over de aanwezigen. Het verslag is zonder verdere opmerkingen goedgekeurd. 
 

3. Ondersteuning aan OJC Kompas: bespreking  
De voorzitter van het bestuursorgaan, Vincent, geeft samen met een delegatie 
vrijwilligers duiding bij de werking van OJC Kompas. Ze geven aan wat ze allemaal reeds 
ondernomen hebben dit jaar:  

- AV georganiseerd;  
- Nog geen gepubliceerde nieuwe statuten (al 4 pogingen ondernomen, nu wel op 

het punt om gepubliceerd te kunnen worden, maar nog nood aan een document 
vanuit stad, zijn geen eigenaar van het gebouw; enkel nog kunnen aantonen dat 
maatschappelijke zetel in orde is); 
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- Nieuw bestuursorgaan dat heel betrokken is, iedereen draagt een 
deelverantwoordelijkheid (uitvoeren ligt bij vrijwilligers); 

- Instuif open op vrijdag, intussen ook werking op woensdag en zaterdag en 
binnenkort ook op donderdag; 

- Werking inhoudelijk opnieuw richting gegeven; 
- Momenteel zijn er 28 vrijwilligers, met voelbare interesse bij andere jongeren. 

 
Vincent geeft daarna op basis van een spreadsheet toelichting bij de financiën en stelt 
drie concrete vragen ter ondersteuning aan de raad: 
 

1. Het aanzuiveren van de historische schuld;  
2. Het doorbetalen van de huur van Het Binnenwerk tot eind 2023; 
3. Onbepaalde vrijstelling van kosten EGW in Het Binnenwerk. 

 
De raad nam na een bespreking volgende besluiten: 
  

- De betaling van de huur én het verbruik van de ruimtes in Het Binnenwerk een 
laatste keer door te betalen tot en met 31-12-2022. In totaal komt dit voor 2022 
neer op een financiële ondersteuning aan het jeugdhuis van 20.853,17 EUR 
((1.089 EUR x 12 + 7.785,17 EUR) 

- De RvB benadrukt dat deze situatie eindig is en dat deze jaarlijks weerkerende 
werkingskosten door het jeugdhuis zelf zullen moeten worden gedragen. De RvB 
gaat dus niet in op hun vraag om de huurkosten tot eind 2023 te blijven betalen 
en op de vraag om vrijgesteld te worden van het betalen van EGW kosten.  

- De RvB van JOS vzw vraagt per direct om: 
a. De interne afspraken rond het energieverbruik met de vrijwilligers, 

beroepskrachten en Dynamo op scherp te zetten om zo zuinig mogelijk te 
verbruiken (bv. aandacht open deur achteraan) 

b. Maatregelen te nemen om de personeelskosten te drukken zodat de subsidie van 
de Vlaamse overheid (jaarlijks 48.000 EUR) in 2023 kan worden gebruikt om 
deze werkingskosten te betalen. Te overwegen opties zijn:  

i. Ontslag van Jens (in onderling overleg of eenzijdig), gevolgd door evt. 
nieuwe aanwerving in andere tewerkstellingsbreuk. Hier dient rekening 
gehouden te worden met een opzegperiode. JC Den Eglantier vzw nam 
soortgelijke beslissing over de toenmalige tewerkstelling van Roel;  

ii. Aanpassen contract Jens (in onderling overleg of eenzijdig) naar een 1/2 
of andere tewerkstellingsbreuk (op basis van loonsimulatie). 

 
- De RvB overweegt om de historische schuld van het jeugdhuis aan te zuiveren tot 

liquiditeit. Er is tijdens de zitting onduidelijkheid over het exacte bedrag (18.000 EUR of 
28.000 EUR). Tim vraagt dit verder op bij Hans Cole. Dit voornemen wordt samen met 
alle andere budgetvragen besproken op de RvB van 26 oktober 2022. Dit is nog geen 
beslissing. Die hangt samen met het doortastend optreden rond de personeelskost 
uiterlijk tegen de volgende vergadering maar dus ook met andere budgetvragen die op 
tafel liggen.  
 

- JOS vzw zal OJC Kompas samen met de andere jeugdhuizen in de kernstad zo goed 
mogelijk proberen begeleiden in functie van het projectdossier 2024-2027 dat ten 
laatste op 1 juni 2023 moet worden ingediend.  
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4. Start opmaak budget 2023 
Tim geeft toelichting bij de opstart van het traject rond de opmaak van het budget 2023. 
Stap 1 is de berekening van een prognose van resultaat 2022. Bij de opmaak van het 
budget 2022 werd uitgegaan van een negatief resultaat en het slinken van de reserve 
tot iets meer dan 88.000 EUR. De opmaak van de prognose van het resultaat van 2022 is 
volop aan de gang. Er zijn daarover nog geen concrete cijfers beschikbaar.  
 
In een tweede fase worden de financiële ruimte en prioriteiten bepaald. De vraag van 
OJC Kompas is zo’n item. Volgende budgetvragen zullen alvast ook voor liggen: 

- Professionalisering jeugdhuis De Gemeenschap; 
- Verderzetten jeugdopbouwwerk (Uit De Marge en Groeilap); 
- Jong Muziekbeleid (De Casino). 

 
In de raad van 26 oktober 2022 wordt het budget opgemaakt. Daarna gaat het budget 
nog naar de gemeenteraad en later op de AV van 15 december 2022.  
 
Tom stelt zich vragen bij de samenwerking met De Casino. Hoort dit niet bij cultuur? 
Tim antwoordt dat er door opdrachtverschuivingen tussen team jeugd en JOS vzw geen 
rol meer is voorzien als gangmaker voor jong muziekbeleid en dat dit heel nauw 
samenhangt met de twee jongerencultuursites met jeugdwerkpartners.  
 
Er wordt stilgestaan bij de stijgende loonkost van de medewerkers. Door de 
verschillende indexeringen en de toelage van JOS vzw die niet navenant stijgt, ontstaat 
de vreemde situatie dat het interessanter wordt om personeel via de stad aan te werven 
in plaats van bij JOS vzw met het oog op die indexering. De voorzitter geeft aan dat hij 
weinig draagvlak voelt om nogmaals de wissel tussen stadsmiddelen en JOS-middelen 
qua personeel uit te voeren. Na een verdere bespreking beslist de raad om aan het 
stadsbestuur de vraag te stellen voor een algemene stijging van de volledige toelage.  
 

5. Personeelsopvolging  
Tim geeft toelichting bij de personeelspuzzel van JOS vzw en team Jeugd. Met de 
huidige formatie in beide teams die we nu hebben kunnen we niet voldoen aan alle 
projecten die nog voor ons liggen. Op de RvB van juni was er het voorstel om de 
financiële reserve van JOS vzw aan te spreken om een extra kracht aan te werven om 
een aantal van die projecten te kunnen opnemen. Het ontslag van Charlotte vanuit team 
jeugd was een katalysator om de denkoefening opnieuw te maken. Ook de huidige 
financiële situatie, waarin sowieso al kritisch moet gekeken worden naar uitgaven, heeft 
mee aanleiding gegeven om toch bij te sturen en geen aanwerving van een tijdelijke 
extra medewerker bij JOS vzw te doen. De raad stemt hiermee in.  
 
Tim geeft toelichting over het profiel van de te zoeken nieuwe medewerker bij JOS vzw. 

- Coach van de jeugdhuizen in de kernstad Sint-Niklaas (een profiel met ervaring, 
iemand die huidige beroepskrachten kan versterken); 

- Gangmaker voor de nieuwe ‘werfplek jongerencultuur’; 
- Bijdrage aan jong muziekbeleid leveren. 

 
De vacature komt online op 23-09-2022 en de interviews vinden plaats in de week van 7 
november 2022. Stef Moens van Formaat en Aster Baeck namens de RvB zetelen in de 
jury.  
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6. Extralegale voordelen voor medewerkers  
Tim geeft toelichting bij de vraag van de medewerkers om een tegemoetkoming te krijgen voor 
de aankoop van een GSM. Hun toestellen worden dagelijks als werkinstrument gebruikt. Tim 
stelt voor om in te pikken op het systeem van het stadsbestuur waar medewerkers via een 
online platform om de drie jaar een voucher van 300 EUR kunnen besteden voor de aankoop 
van een toestel. De raad stemt in met dit nieuwe voordeel voor alle eigen medewerkers.  
 
Tim geeft toelichting bij de vraag van de medewerkers om hun maaltijdscheque per 
gewerkte dag op te trekken. De huidige cheque is per dag sinds 2015 5 EUR. Tim 
projecteert een simulatie van de kostprijs voor het optrekken naar 6 EUR, 7 EUR en 8 
EUR. De raad stemt in met een verhoging naar 8 EUR. De kostprijs per medewerker per 
maand komt op 145,11 EUR of een meerkost van 3.200 EUR per jaar.  
 
Er wordt gediscussieerd over een algemene gelijkstelling van het statuut van de 
medewerkers met medewerkers van de stad, zeker gelet op het feit dat ze nauw 
samenwerken en ook samen een bureauruimte zullen delen. De raad beslist om elke 
aanpassing van de voordelen individueel te behandelen.   
 

7. Zomerevaluatie 
De medewerkers Kato en Phaedra geven met een fotoverslag en presentatie toelichting 
bij de zomerprojecten. 
 
Pretcamionet 

- Straffe zomer door straffe jobstudenten; 
- Groep Intro als vormingspartner (inzetten op meertaligheid), succesvolle 

ervaring; 
- 4 waarschuwingsfases van het warmteactieplan (verschillende dagen in de 

ochtend uitgereden, wel elke dag geweest); 
- Eindevaluatie met jobstudenten; 
- Nieuwe Clementwijk schrappen, Kroonmolenwijk als mogelijk alternatief. In het 

verleden zat Kroontjescrew hier en heeft geen groot open grasveld, eventueel 
een speelstraat (Rolliersstraat) afzetten of speelplaats benutten, Rollierssite?; 

- Werkervaringsstage verderzetten ondanks valse start; 
- Samenwerking partners/veldwerkers in meest kwetsbare buurten om signalen op 

te vangen; 
- Opkomst 1.068 kinderen (ongeveer 60 unieke kinderen per week). 

 
Plutomobiel 

- 3 van de 4 waren nieuwe begeleiders, dit bracht nieuwe uitdagingen mee; vaste 
freelancers stoppen er mee; 

- 4 waarschuwingsfases van het warmteactieplan (verschillende dagen in de 
ochtend uitgereden, wel elke dag geweest); op 6 van de 9 locaties vroeger 
uitgereden, had een grote impact op hun opkomst; 

- Toeleiding naar kunst- en cultuuraanbod blijft grootste uitdaging; 
- Inzetten op samenwerkingen: STEM en bib; 
- Opstellen vacatures freelancer(s); 
- Opkomst: 149 kinderen (ongeveer 10 nieuwe kinderen per locatie) gedurende 4 

weken. 
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Buurt-jeugdwerking Gazometerwijk 
- Intensief zomeraanbod; 
- Containerwerking rond taalstimulering; 
- Zomerkampje met receptie voor ouders; 
- Buurtfeest zaterdag 24 september op Filteintsite:  

o weinig ontmoetingsruimtes in Gazometerwijk, is daar wel aanwezig; 
maar nog veel anonimiteit in die omgeving 

o Samenwerking met internationaal comité en lokaal talent. 
- Najaar: 

o Wekelijks aanbod in samenwerking met Huis van het Kind (coördinator 
Buurtgerichte Netwerken, Veerle Lambot) en Zorgzame Buurten; 

o Voordeurlezen, containerwerking en taalstimulerende en educatieve 
uitstappen. 

 
Najim vraagt over dit project of anderen een samenwerking met Overkop? Vanuit JOS 
vzw is dit niet actief het geval aangezien onze eigen werkingen focussen op 6-12 
jarigen. Overkop zit vooral boven die leeftijd. Najim is kritisch omtrent de subsidie die 
naar de stad en externe organisaties is gegaan, terwijl zijn lokale organisatie ook 
jeugdwerkexpertise heeft om met die middelen aan de slag te gaan.  
 
Goegebuurtstraten 
Evaluatie volgt half oktober. 
 
Jeugdopbouwwerk  

- Meer focus op stadswijken Witte Molen en Reynaert; 
- Weersomstandigheden hadden impact op aanwezigheid gasten in openbare 

ruimte; 
- Betrokkenheid buurtfeest Reynaertpark: kan nog beter afgestemd worden op alle 

doelgroepen die daar aanwezig zijn; 
- Buurthuis Reynaertpark: geclaimd door Pretcamionet tijdens slecht weer; 

probeert dit nu met een vast moment in te nemen, zal verschuiven van 
vrijdagavond naar woensdagnamiddag; 

- Projectaanvraag rond verbindende stad in het Reynaertpark; 
- Experimenteren op het publiek domein met een pannakooi. 

 
Speelpleinwerk  
Zie slides. 
 

8. Varia  
Roland geeft nog mee dat het fijn is om op de RvB aanwezig te zijn, dit geeft meer 
inzicht in waarom bepaalde middelen nodig zijn voor het jeugdwerk. Het is gemakkelijk 
om commentaar te geven als je er zelf niet middenin zit. 
 
Vergaderdata 

Algemene vergadering  
Maandag 27 juni 2022 om 20u 
Donderdag 15 december 2022 om 20u  
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Raad van Bestuur   
Donderdag 22 september 2022 om 19u30 
Woensdag 26 oktober 2022 om 19u30 
Donderdag 15 december 2022 om 19u (voor de AV indien nodig) 

 
 

  
Tim De Brabander      Bart De Bruyne  
Coördinator       Voorzitter 
 
 
 
 


